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Geachte commissieleden,

Namens uw voorzitter, de heer Benjamins, nodig ik u uit voor de commissievergadering 
Financiën en Veiligheid van woensdag 7 februari a.s.  om 13.00 uur. 

Appendix RvO c.a.

Dit raadsvoorstel betreft de evaluatie van de experimenten die ruim een jaar geleden in gang 
zijn gezet n.a.v. de Tussenbalans Werkwijze Raad, bijv. de agendacommissie en het zgn. 
‘piepsysteem’. Deze evaluatie, en het voorstel om n.a.v. deze experimenten enkele 
structurele wijzigingen in de werkwijze van de raad in te voeren, is uitgebreid besproken in 
zowel de agendacommissie als het presidium. Besloten is om nu geen algehele wijziging van
het Reglement van Orde en de Verordening op de raadscommissies voor te stellen, maar 
voorlopig met een appendix van deze documenten te gaan werken. Richting de voorgenomen
herindeling zullen sowieso alle verordeningen grondig tegen het licht gehouden moeten 
worden, en kan ook de werkwijze van de nieuwe raad samen met de herindelingspartner(s) 
worden bezien. Er zijn  geen fracties geweest die bespreking hebben gevraagd.

Jaarwisseling

Zoals elk jaar doet het college verslag van het verloop van de afgelopen jaarwisseling. Over 
het algemeen lijkt alles redelijk goed gegaan te zijn. Over het vuurwerk tijdens de 
jaarwisseling zijn ook schriftelijke vragen gesteld door de Partij voor de Dieren. Aan de 
fractie is gevraagd of het goed was deze vragen zoveel mogelijk mee te nemen in de toen 
nog te verschijnen collegebrief, en de overblijvende vragen mee te nemen naar de bespreking
van deze brief in de raadscommissie. De fractie heeft hiermee ingestemd ‘zolang we maar 
antwoord krijgen’. Daarom heeft de agendacommissie besloten deze schriftelijke vragen 
erbij te agenderen. Overigens heeft de burgemeester toegezegd in een later stadium een 
discussie te entameren naar aanleiding van het rapport van de Onderzoeksraad voor de 
Veiligheid.
Bespreking van de brief is aangevraagd door PvdA, GroenLinks, VVD en Partij voor de 
Dieren.
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Lobby

Bij de bespreking van de begroting 2018 zijn vanuit de raad de nodige vragen gesteld bij het 
voorstel om de lobbyfunctie te versterken. De burgemeester heeft toen toegezegd over de 
invulling van de lobbyfunctie en eventuele betrokkenheid van de raad terug te komen bij de 
commissie. Hierover ligt nu een brief voor, die helaas net te laat was voor de piepmail. 
Bespreking was echter bij voorbaat voorzien, daarom heeft de agendacommissie daar ook toe
besloten. Het college geeft aan wat het (toenemende) belang is van een stevige lobby, ook 
gezien de afstand tot Den Haag, en wat de huidige stand van zaken is op het gebied van 
belangenbehartiging. De bedoeling is om een coördinator public affairs aan te stellen, die in 
de beginfase vooral besteed zal worden aan de ontwikkeling van interne lobbycoördinatie, 
om vervolgens ook te gaan ondersteunen met het maken van de ‘slag naar buiten’. Als 
bijlage is een lijstje toegevoegd met recente voorbeelden én lobbythema’s voor de komende 
periode.

Met vriendelijke groet, 
namens de voorzitter,

Wolbert Meijer, raadsadviseur 


